



Hamtramck Public Schools

Pupil Services Department
 3201 Roosevelt
 Hamtramck, Michigan 48212
 (313) 892-2036

**Kindergarten Waiver Request
 2024-2025 School Year**

According to Michigan Law, if a child resides in Hamtramck Public Schools and is not five years of age on September 1st, but will be five years of age not later than December 1st, the parent or legal guardian of that child may enroll the child in kindergarten for the 2023-2024 school year if the parent or legal guardian notifies the school district in writing that he or she intends to enroll the child in kindergarten.

A school district that receives this written notification may make a recommendation to the parent or legal guardian as to whether the child is not ready to enroll in kindergarten due to the child's age or other factors. **Regardless of the district recommendation, the parent or legal guardian retains the sole discretion to determine whether or not to enroll the child in kindergarten if the student is five years of age not later than December 1, 2023.**

Student Name: _____ Date of Birth: ____/____/____

Verification of Age: Birth Certificate Government Record Hospital Record
 (Check one) Court Record Citizenship Paper Other: _____
(Specify)

Evidence of School Readiness (provided by parent):

- 1) _____
- 2) _____
- 3) _____
- 4) _____

 Parent/Legal Guardian's Printed Name

 Parent/Legal Guardian's Signature

 Date

Hamtramck Public Schools Recommendation

School Administrator agrees with the recommendation of the parents to enroll in Kindergarten.

School Administrator recommends kindergarten begin in September of **next year** for the following reasons:

- 1) _____
- 2) _____

 School Administrator's Signature

 Date

Pupil Services Department
3201 Roosevelt
Hamtramck, Michigan 48212
(313) 892-2036

وفقًا لقانون ميشيغان ، إذا كان الطفل المقيم في هامترامك لم يبلغ من العمر خمس سنوات في الأول من سبتمبر ، ولكن سيكون عمره خمس سنوات في موعد لا يتجاوز الأول من ديسمبر ، يجوز للوالد أو الوصي القانوني لذلك الطفل تسجيل الطفل في روضة الأطفال للعام الدراسي 2023-2024 إذا قام الوالد أو الوصي القانوني بإعلام المنطقة التعليمية كتابيًا بأنه ينوي تسجيل الطفل في رياض الأطفال.

قد تقدم المنطقة التعليمية التي تتلقى هذا الإخطار الكتابي توصية إلى الوالد أو الوصي القانوني بشأن ما إذا كان الطفل غير مستعد للتسجيل في رياض الأطفال بسبب عمر الطفل أو عوامل أخرى. بغض النظر عن توصية المنطقة التعليمية ، يحتفظ الوالد أو الوصي القانوني وحده بحرية التصرف لتحديد ما إذا كان سيتم تسجيل الطفل في رياض الأطفال أم لا إذا كان عمر الطالب خمس سنوات في موعد لا يتجاوز 1 ديسمبر 2023.

اسم الطالب: _____ تاريخ الميلاد: ____ / ____ / ____

التحقق من العمر: شهادة الميلاد السجل الحكومي سجل المستشفى سجل المحكمة ورقة الجنسية غير ذلك: _____ (حدد)

دليل على الاستعداد للمدرسة (مقدم من ولي الأمر):

- _____ (1)
- _____ (2)
- _____ (3)
- _____ (4)

التاريخ

توقيع ولي الأمر / الوصي القانوني

اسم الوالد / الوصي القانوني

توصية مدارس هامترامك العامة

- يوافق مدير المدرسة على توصية أولياء الأمور بالتسجيل في روضة الأطفال.
- يوصي مدير المدرسة ببدء روضة الأطفال في سبتمبر من العام المقبل للأسباب التالية:

1) _____

2) _____

التاريخ

توقيع مدير المدرسة